
Interpellation 
Till: ordförande SON

50, 60 eller 90. Vilket antal behövs och hur räknar man? 

I poli'ken slänger vi oss o0a med siffror för a7 förklara eller mo'vera olika saker - som 'll 
exempel antal boende som behövs på e7 särskilt boende (SÄBO) för a7 ekonomin ska gå ihop.  

För inte så många år sedan var 60 ”det magiska talet” för hur många boende som behövdes för 
a7 e7 SÄBO skulle vara effek'vt. Idag är samma siffra 90. Det vill säga, för a7 kunna etablera e7 
ny7 SÄBO - och det finns behov - måste anläggningen vara 50% större än för några år sedan. Vad 
den siffran är om e7 par år kan vi bara spekulera kring.  

Men vad händer med de befintliga anläggningarna? Som vi hört är Tingsbrogårdens utbyggnad 
lagd på is. Där blir det inga 90 boende. Det behövs inte mycket för a7 vi ska börja undra vad som 
händer med de SÄBO som idag har färre än 90 boende? Ska de läggas ner och fly7as 'll större 
enheter? Kommer några mindre enheter bli kvar på landsbygden? Är det tänkt a7 allt särskilt 
boende som majoriteten planerar ska ske i större format med stordri0sfördelar som ledstjärna?  

Vilka kriterier, mer än 90 boende, styr utbyggnaden av nya SÄBO? 

Därför undrar jag: 
Hur många platser behövs för ett befintligt SÄBO 
Hur många platser behövs för ett nytt SÄBO. 
Hur ser beräkningarna ut? 
Vilka kriterier mer än storlek spelar in? Plats? Driftform? Osv.  
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